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 Conceptverslag AB 

  

  

Behandeld door: Henk Sigmond en Nahied Djalali 

 

Agendapunt 3 van de vergadering van het algemeen bestuur van  

1 december 2022 

 

Onderwerp: Verslag van de vergadering van het algemeen bestuur van de RBG 

van 1 juli 2022 

  

Beslispunten: Vaststellen verslag 

  

   

Aanwezig: A.J.B. van der Klugt (voorzitter), J. Verdoold, R. Egas, B. Bikkers, A. Laan,  

M. Huijsmans, H.B. Sigmond (directeur), J. Kooistra en N. Djalali.  

Afwezig met kennisgeving: P. Ouwendijk. 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

 

De voorzitter opent om 13:05 uur de vergadering en heet allen welkom. Hij stelt voor om 

te beginnen met een voorstelronde nu mevrouw Laan vanuit de gemeente Schiedam en 

mevrouw Huijsmans namens de gemeente Delft, plaats hebben genomen in het 

algemeen bestuur van de RBG. De drie wethouders van de deelnemende gemeenten 

stellen zich voor met benoeming van hun portefeuilles.  

 

De voorzitter, de heer van der Klugt, meldt dat hij trots is op de fijne samenwerking in 

het bestuur van de RBG, welke inmiddels 12,5 jaar bestaat. Hij vervolgt dat de RBG 

gedurende de afgelopen jaren is uitgegroeid tot een efficiënte en klantgerichte 

gemeenschappelijke regeling die kwaliteit en kostenbesparing oplevert voor de 

deelnemers. De RBG is een uitvoeringsorganisatie. Het beleid (tarieven, verordeningen, 

e.d.) wordt bepaald door de deelnemers. De directeur voegt hieraan toe dat het 

nadrukkelijk werken aan de kwaliteit bijdraagt aan het verminderen van klachten en 

bezwaren en dus de efficiency bevordert.  

 

De agenda wordt daarna zonder wijzigingen vastgesteld. 

       

2. Ingekomen stukken 

 

Doordat er door de deelnemers geen zienswijze is ingediend op de begroting 2023, 

behoeven de ingekomen reacties geen nadere bespreking. Dit geldt ook voor de 

benoeming van het AB lid vanuit de gemeente Vlaardingen en de brief van het ministerie 

van BZK betreffende de Wet open overheid. De ingekomen brief over de inwerkingtreding 

van de Wet wijziging gemeenschappelijke regelingen (Wgr) wordt behandeld bij het 

agendapunt 8. Het bestuur neemt kennis van de ingekomen stukken. Er zijn geen 

verzonden stukken.  
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3.  Conceptverslag AB-vergadering 12 mei 2022 

 

Het verslag wordt, met dank aan de notulist, zonder wijzigingen vastgesteld. 

 

 

4.  Bestuursvoorstel aanwijzing lid DB namens de gemeenten 

 

De heer Bikkers reageert op de vraag van de voorzitter met de mededeling dat de 3 

vertegenwoordigers van de deelnemende gemeenten onderling overleg hebben gehad en 

tot een beslissing zijn gekomen. Mevrouw Laan, AB lid vanuit de gemeente Schiedam, zal 

de 3 deelnemende gemeenten als lid in het dagelijks bestuur vertegenwoordigen. Het 

bestuur verwelkomt mevrouw Laan als nieuw DB lid in het bestuur en stelt het 

aanwijzingsbesluit (lid van het dagelijks bestuur) vast. 

 

5. Begroting 2023 RBG 

 

De voorzitter geeft aan dat 2023 gezien de huidige maatschappelijke ontwikkelingen 

(Oekraïne, stijgende energie- en brandstofkosten) een lastig voorspelbaar jaar zal 

worden. Mogelijk zal de begroting daarom in de toekomst bijgesteld moeten worden. De 

directeur licht toe dat wij mogelijk budgetten kunnen verlagen aan de hand van de 

uitkomsten van het jaarrapport 2022. Voor eventuele tegenvallers is de post onvoorzien 

beschikbaar. De hogere kosten door het nieuwe CAO van de waterschappen, zullen  

gedekt worden, doordat 2 vacatures vanaf 2023 niet meer ingevuld zullen worden. De 

heer Bikkers vraagt of wij over voldoende personeel beschikken om onze doelen te 

realiseren. De directeur antwoordt hierop dat er weinig verloop is bij de RBG en dat de 

vacatures regelmatig via doorstroom zijn ingevuld. Er wordt altijd kritisch gekeken naar 

de noodzaak van het opvullen van een vacature. De krapte op de arbeidsmarkt wordt 

zichtbaar bij de RBG. De heer Kooistra voegt hieraan toe dat dit vooral geldt voor 

functies als data-analisten en taxateurs. Zoals ook wordt opgemerkt bij de deelnemers, is 

de concurrentie vooral bij specialistische functies erg groot.  

 

Op de vraag van mevrouw Laan antwoordt de directeur dat er in het afgelopen jaar 

gesprekken zijn geweest met de gemeente Midden Delfland als potentiele toetreder aan 

de GR RBG. Uiteindelijk is de toetreding echter op ambtelijk niveau vastgelopen. In het 

verleden is dit vaker gebeurd bij de kleinere gemeenten. De wens voor uitbereiding is 

zeker aanwezig bij de RBG. De heer Kooistra vult aan dat de RBG graag gebruik maakt 

van het netwerk van de nieuwe leden. Op de vraag van mevrouw Huijsmans antwoordt 

de directeur dat er 4 jaar geleden, na de gemeenteraadsverkiezingen, contact is gezocht 

met bestuursleden van alle inliggende gemeenten. Dit heeft echter niet tot een 

toetreding geleid. Mevrouw Laan merkt op dat de financiële situaties van gemeenten na 

2026, mogelijk aanleiding kan geven tot toetreding, om alvast te anticiperen op de 

verwachte lagere inkomsten van gemeenten. De voorzitter hoort het graag als er via de 

deelnemende gemeenten geluiden binnen komen over een eventuele samenwerking en 

sluit dit onderdeel af. Het bestuur stelt de begroting 2023 vast.  

 

6. Bestuursvoorstel aanwijzen accountant 2022-2023 

 

De directeur krijgt het woord van de voorzitter en geeft aan dat keuze voor Deloitte 

voortkomt uit tevredenheid over uitgevoerde werkzaamheden en het voordeel dat 

Deloitte ook de accountant is van meerdere deelnemers van de RBG, wat zorgt voor een 

soepele samenwerking. Op de vraag van de heer Verdoold en aansluitend mevrouw 

Huijsmans, antwoordt de directeur dat de kosten inderdaad hoger zijn dan in 2021. Dit 

wordt deels gecompenseerd doordat er geen stijging plaats vindt in de kosten voor het 

daarop volgende jaar, 2023. De uitgebreide controlewerkzaamheden die voor hogere 

kosten zorgen is een verhoging waar ieder accountskantoor mee te maken heeft. 

Voorbeelden van extra controlewerkzaamheden zijn het coronadossier en de afhandeling 

van de toeslagenaffaire, licht de heer Kooistra toe. Mevrouw Laan geeft aan dat het 
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belangrijk is om niet de scherpte te verliezen bij de langdurige samenwerking. Het 

bestuur gaat akkoord met het voorstel en stelt de aanwijzing van de accountant vast.  

 

7. Regeling vermoeden misstand en inbreuk op Unierecht 

 

Er zijn geen vragen op opmerkingen op de regeling. Het bestuur stelt de regeling vast.  

 

8. Notitie wijziging Wet GR 

 

De voorzitter geeft aan dat de gevolgen van de Wet wijziging GR goed in kaart moeten 

worden gebracht. De heer Kooistra geeft aan dat tijdens het accounthoudersoverleg het 

opzetten van de projectgroep is besproken. De projectgroep zal met externe expertise, 

de gevolgen van de wijzigingen in kaart brengen en toelichten of een wijziging wel of niet 

toegepast zal worden in de GR RBG. De bedoeling is dat in die projectgroep een 

gemeenschappelijke visie geformuleerd kan worden met een inventarisatie van de 

wijzigingen van o.a. de nieuwe termijnen, het wel of niet instellen van een 

adviescommissie, nadere behoeften m.b.t. de reeds actieve informatieplicht en de 

zienswijzeprocedure bij het wijzigen van de GR. Hierbij is het van belang te realiseren dat 

de RBG een uitvoeringsorganisatie is en geen beleidsorganisatie. Bij alle deelnemers 

zullen er gesprekken gaan worden gevoerd over de invulling van de wijziging Wgr. De 

voorzitter oppert het idee om vanuit de RBG een presentatie te geven, waaruit duidelijk 

wordt waar de RBG voor staat en wat zij als uitvoeringsorganisatie betekent voor de 

deelnemers. De heer Kooistra geeft aan dit graag te doen, zoals ook al eerder gedaan bij 

het project Tegengaan problematische schulden. De mogelijkheden hiervoor zullen 

worden bekeken. Het bestuur neemt kennis van de notitie. 

 

9. Rapportage kinderopvangtoeslagaffaire per 31-12-2021 

 

De RBG blijft periodiek rapporteren over de voortgang van de kinderopvangtoeslag 

affaire aan het bestuur. Het bestuur neemt kennis van de Rapportage 

kinderopvangtoeslagenaffaire. 

 

Op dit moment blijven de aanmeldingen van gedupeerden door de 

kinderopvangtoeslagen binnenkomen en blijkt dat het afdoen van de dossiers bij het rijk 

een traag proces zal gaan worden. De complexere gevallen blijven nu over. Niet alle 

aanmeldingen zullen als terechte aanmeldingen worden beoordeeld. De afwijzing zal in 

de meeste gevallen niet met een simpele brief kunnen worden afgedaan. De 

communicatie met deze groep eist veel inzet. De verwachte vergoeding vanuit het Rijk 

zal onze kosten wel gaan dekken. Op de vraag van mevrouw Huijsmans antwoordt de 

heer Kooistra dat het risico van oninbaarheid bij de deelnemers ligt.  

 

De heer Kooistra beantwoordt de vraag van de heer Egas met de mededeling dat er nog 

geen compensatie is geweest vanuit het Rijk.  De verwachting is dat medio juli het 

zogenaamde ontvangstloket voor de waterschappen zal worden geopend.  

De gemeenten hebben kosten van de compensatie al gedeclareerd. 

 

10. Mededelingen en rondvraag 

 

De heer Verdoold dankt de RBG voor de presentatie in de ‘Follow the money tour’ die 

onlangs werd gegeven. Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen.  

 

11. Sluiting 

 

De voorzitter sluit om 13:52 uur de vergadering, met dank voor ieders inbreng. 
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Aldus vastgesteld door het algemeen bestuur van de Regionale Belasting Groep in de 

openbare vergadering van 1 december 2022. 

 

 

Het algemeen bestuur van de Regionale Belasting Groep, 

 

directeur,     voorzitter, 

 

 

 

 

H.B. Sigmond     drs. A.J.B. van der Klugt 


